
Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wloclawek Wtoctawek 23.01.20!7 r.

Szanowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wlocfawka

W nawiqzaniu do mojej interpelacji z dnia 9.01.2017r w sprawie
optat na targowisku miejskim przy ul. Kaliskiej uprzejmie proszq o udzielenie
nastepujEcej odpowiedzi:

l.Jakie/jakie tytuly i za co/ i w jakiej wysoko6ci/stawki/ pobierane sq opfaty
przez sp6tkq ,,BAZI^" na targowisku miejskim.

2.lle wynosi inkaso dla sp6fki ,,BAZA,, z tytulu poboru optat targowych.

Z powaianiem


